
پشت پرده خداحافظی مجازی
ساکت الهامی با تراکتوری ها

ساکت الهامی شنبه شب تنها ساعتی پس از اینکه 
در برنامه زن��ده تلویزیونی درباره تقویت تیمش برای 
فصل آینده صحبت کرد، با انتش��ار پس��تی در صفحه 
مج��ازی خود از ه��واداران تبریزی خداحافظی کرد و 
خب��ر از قطع همکاری اش با باش��گاه تراکتور به دلیل 
حکم کمیته انضباطی داد. گفته می شود الهامی که در 
جریان دیدار فینال جام حذفی مقابل استقلال به دلیل 
رفتار غیرورزشی و هل دادن عوامل مسابقه، توسط داور 
بازی از کنار زمین اخراج شد،  با محرومیت سنگین بیش 
از 6 ماهه از سوی کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
مواجه خواهد شد و به همین دلیل نیز اقدام به انتشار 
پست خداحافظی در فضای مجازی کرده است؛ پستی 
که البته چند دقیقه پس از انتش��ار، توس��ط سرمربی 
تراکتوری ها پاک شد. در همین زمینه شنیده می شود 
باش��گاه تراکتور که در هفته های گذشته مذاکراتی را 
ب��ا علی دایی برای هدایت این تیم داش��ته و توافقاتی 
نیز بین طرفین حاصل شده، در انتظار مشخص شدن 
وضعی��ت الهامی و حکم کمیته انضباطی اس��ت و در 
صورت محرومی��ت بلندمدت این مربی، احتمالا علی 
دایی گزینه اصلی محمدرضا زنوزی و تبریزی ها برای 
هدایت سرخپوشان تبریزی در فصل آینده خواهد بود. 

محرم نویدکیا سرمربی سپاهان شد

کاپیتان پیشین تیم فوتبال سپاهان هدایت این تیم را 
بر عهده گرفت. طی جلسه ای در دفتر مدیرعامل باشگاه 
سپاهان و با حضور اعضای هیات مدیره و همچنین مذاکرات 
جامع و همه جانبه در زمینه مسائل تیم فوتبال و چگونگی 
برنامه ریزی ها و فعالیت های مربوط، محرم نویدکیا، به مدت 
۳ فصل سرمربیگری تیم فوتبال سپاهان را پذیرفت. به 
گزارش ایسنا، نویدکیا به عنوان کاپیتان سپاهان 5 بار در 
لیگ ه��ای برتر دوم، نهم، دهم، یازدهم و چهاردهم جام 
قهرمانی را بالای سر برده و در لیگ هفتم با این تیم به 
نایب قهرمانی رسیده  است تا عنوان پرافتخارترین کاپیتان 
لیگ برتر را از آن خود کند. نویدکیا به همراه سپاهان 4 
ب��ار هم در جام های حذفی هفدهم، نوزدهم، بیس��تم و 

بیست و ششم قهرمانی را تجربه کرده  است. 

لیگ برتر والیبال ۱۵ تیمی شد
کمیته برگزاری رویدادها و مسابقات فدراسیون والیبال 
اعلام کرد تیم شهرداری قزوین به جمع تیم های شرکت کننده 
در لیگ برتر والیبال اضافه ش��د. به گزارش روابط عمومی 
فدراسیون والیبال، باشگاه شهرداری قزوین پس از حذف از 
لیگ برتر والیبال مردان ایران، اقدامات لازم برای تعهدات مالی 
خود را انجام داد و درخواست مجدد برای حضور در لیگ برتر 
را مطرح کرد. این موضوع، دیروز در نشست مجازی رئیس 
فدراسیون والیبال با مدیران عامل باشگاه های لیگ برتری 
مطرح ش��د و پس از توافق تمام باشگاه های شرکت کننده، 
مقرر شد تیم شهرداری قزوین در لیگ برتر سال ۹۹ شرکت 
کند. این تصمیم فدراسیون والیبال به دلیل حمایت و استقبال 
باشگاه ها از حضور تیم های بیشتر در لیگ برتر گرفته شده 
است. کمیته برگزاری رویدادها و مسابقات در نظر دارد در 
صورت تایید ستاد مقابله با کرونا، مسابقات والیبال قهرمانی 
باش��گاه های مردان ایران در س��ال ۹۹ )جام سردار شهید 
حاج قاسم سلیمانی( را از چهارشنبه )۱۹ شهریورماه( آغاز 
کند. با توجه به ۱5 تیمی ش��دن لیگ برتر والیبال مردان، 

برنامه هفته نخست این رقابت ها متعاقبا اعلام خواهد شد. 

پنجره استقلال و شهرخودرو
 بسته است!

بر اساس آرایی که قبلا از سوی فیفا صادر شده، پنجره 4 
تیم بسته شده که این چهار تیم عبارتند از استقلال، صنعت 
نفت، ماشین سازی و شهر خودرو. فریبرز محمود زاده، رئیس 
کمیته نقل و انتقالات در این باره گفت: قوانین در این باره 
تغییر کرده است. پیش تر اگر تیم ها مطالبات معوقه را پرداخت 
می کردند باز هم پنجره شان بسته می ماند اما اکنون شرایط 
تغییر کرده؛ به محض اینکه تیم ها مطالبات معوقه را پرداخت 
کنند پنجره شان باز می شود. امیدوارم استقلال، صنعت نفت، 
ش��هر خودرو و ماشین سازی هر چه س��ریع تر در این باره 
اقدامات لازم را انجام دهند تا پنجره شان باز شود و بتوانند 
قرارداد جدید را ثبت کند. مادامی که نامه ای از س��وی فیفا 
به دس��ت ما نرسد قراردادهای جدید این تیم ها در سازمان 
لیگ ثبت نخواهد شد. رئیس کمیته نقل و انتقالات درباره 
اینکه آیا پنجره پرسپولیس به خاطر پرونده برانکو بسته شده 
است؟ گفت: مکاتبات در این زمینه ادامه دارد اما فعلا نامه ای 
از سوی فیفا برای جلوگیری از ثبت قرارداد بازیکنان جدید 
پرس��پولیس به دست ما نرسیده است و این باشگاه منعی 
برای ثبت قرارداد بازیکنان جدید خود ندارد. امیدواریم این 
باشگاه هم با مذاکرات خود با فیفا و اقدامات مثبتی که انجام 
می دهد مانع از بسته شدن پنجره اش شود. فریبرز محمود زاده 
درباره محرومیت فولاد هم اظهار داشت: پنجره این تیم با رای 
کمیته تعیین وضعیت بسته شده است. فولادی ها از ۲ پنجره 
نقل و انتقالات محروم شده اند و تا رفع مشکل و صدور رای 
جدید از سوی کمیته تعیین وضعیت، قادر به ثبت قرارداد 

بازیکنان جدید نخواهند بود. 

اخبار

ورزشی

وحید رجبی: در حالی که هنوز تکلیف 
برگزاری رقابت های لیگ کشتی آزاد 
و فرنگی مشخص نیست اما باز هم شاهد اتفاقات عجیب و غریب 
هستیم و مشخص نیست اگر استارت لیگ  زده شود چه ماجراهایی 
رقم خواهد خورد! نحوه برگزاری لیگ برتر کشتی آزاد و فرنگی در 
سال گذشته و با مدیریت عبدالمهدی نصیرزاده، با انتقادات زیادی 
روبه رو شد. نظارت ضعیف بر توان مالی تیم ها و بی توجهی به حق 
ضایع شده بسیاری از کشتی گیران که دلخوش به دریافت اندک مبلغ 
قراردادهای خود بودند یا انصراف و انحلال برخی تیم های دیگر از 
جمله اتفاقات تلخ لیگ کشتی در سال گذشته بود. پس از انتقادات 
فراوان نسبت به وضعیت مسؤولان سازمان لیگ کشتی، نصیرزاده 
قول داد در سال جدید از ورود تیم های بدهکار به لیگ جلوگیری 
شود اما این وعده نیز عملی نشد و باز هم شاهد حضور تیم هایی 

نظیر هیأت  کشتی خراسان جنوبی در لیگ فصل جاری هستیم؛ 
تیمی که به رغم اعتراضات زیاد با وجود گذشت یک سال حتی توان 
پرداخت طلب های ۲ یا ۳ میلیونی کشتی گیرانش را ندارد! با وجود 

شیوع گسترده ویروس کرونا در کشور و 
مخالفت چندباره مسؤولان ورزش کشور 
و وزارت بهداشت با برگزاری رقابت های 
پربرخوردی همچون کشتی اما مسؤولان 
سازمان لیگ اصرار عجیبی بر برگزاری 
لیگ در چنین شرایط خطرناکی دارند، 
ت��ا جایی که حتی بدون مجوز برگزاری 

لیگ، اقدام به بستن قراردادها کردند و مراسم قرعه کشی را نیز برگزار 
کردند تا با این شیوه مسؤولان را مجاب به موافقت با برگزاری لیگ 
کشتی کنند! اما با این وجود و در حالی که هنوز تکلیف برگزاری 

لیگ کشتی مشخص نیست، شاهد حواشی فراوان از جمله تخلف، 
انحلال یا انصراف تیم های مختلف هستیم. تیم دریاچه ارومیه انصراف 
خود را از حضور در لیگ کشتی آزاد اعلام کرد و در اقدامی عجیب 
که فاق��د وجاهت قانونی اس��ت، امتیاز 
این تیم به اس��تقلال تهران واگذار شد و 
کشتی گیران و کادر فنی دریاچه ارومیه 
نیز راهی استقلال شدند! با انصراف تیم 
دریاچه ارومی��ه، نادر حاج آقا نیا و عباس 
فروتن ۲ کشتی گیر این تیم رسما با تیم 
هیأت کشتی قائمشهر قرارداد امضا کردند 
اما روز پنجشنبه این ۲ کشتی گیر با حضور مجدد در سازمان لیگ 
فدراسیون کشتی در حالی که با تیم هیأت کشتی قائمشهر قرارداد 
داشتند با تیم استقلال هم قرارداد امضا کردند! اقدام غیرقانونی این 

۲ کشتی گیر در حضور مسؤولان سازمان لیگ تا حدی کادر فنی 
تیم قائمشهر را عصبانی کرده که محمد صادق زاده، مربی این تیم 
تهدید کرده است از رئیس سازمان لیگ و باشگاه استقلال شکایت 
خواهد شد. از سوی دیگر نیز حضور تیم فولاد  اکسین خوزستان 
در لیگ کش��تی فرنگی بعید به نظر می رسد و تیم هیأت کشتی 
کرمانش��اه نیز انصراف خود را از حضور در لیگ کشتی آزاد اعلام 
کرده اس��ت. این همه حاش��یه در حالی که هنوز لیگ آغاز نشده 
جای تعجب دارد و مشخص نیست در جریان مسابقات باید شاهد 
چه اتفاقاتی باشیم. اینکه مسؤولان سازمان لیگ فدراسیون کشتی 
باز هم روش های غلط سال گذشته را ادامه می دهند، نتیجه ای جز 
خدشه بیشتر بر اعتبار ورزش اول ایران به دنبال نخواهد داشت، از 
مسؤولان فدراسیون کشتی انتظار می رود با توجه به اتفاقات یکی، 
دو سال اخیر سر و سامانی به وضعیت سازمان لیگ کشتی بدهند. 

در سازمان لیگ کشتی چه می گذرد؟

تخلف، شکایت و انصراف

بنا برای هفتمین بار استعفا کرد
سرمربی تیم  ملی کشتی فرنگی در فضای مجازی از همکارانش خداحافظی کرد. به گزارش فارس، محمد بنا، سرمربی تیم  ملی کشتی فرنگی دیروز در فضای 
مجازی از همکارانش خداحافظی و برای هفتمین بار در دوره ریاست علیرضا دبیر استعفا کرد. روز شنبه جلسه شورای فنی تیم  ملی با حضور حمید سوریان و 
بنا برگزار شد و دیروز بنا در فضای مجازی استعفای خود را اعلام کرد. گفتنی است تاکنون این استعفا به صورت مکتوب به فدراسیون کشتی ارسال نشده است. 

پس از بیانیه فدراسیون والیبال مبنی 
بر تکذیب فهرست سرمربیان تیم ملی، 
یکی از اعضای کمیته فنی این لیس��ت را تایید کرد. روز شنبه 
نخستین جلسه کمیته فنی فدراسیون والیبال برگزار شد و طی 
آن لیستی در اختیار اعضا قرار گرفت تا از بین نفرات اعلام شده، 
4 گزینه مدنظر خود را انتخاب کنند و در جلسه دوم کمیته فنی 
درباره انتخاب سرمربی تیم  ملی به جمع بندی نهایی برسند. یک 
خبرگزاری معتبر پس از پایان نشس��ت، لیستی از گزینه های 
مدنظر رئیس فدراس��یون والیبال را برای تیم  ملی منتشر کرد. 
فدراسیون والیبال دیروز یکشنبه با انتشار بیانیه ای اعلام کرد که 
چنین لیستی وجود نداشته و این خبر صرفا گمانه زنی رسانه ای 

بوده است. این در حالی است که علی مؤذن، از افراد حاضر در 
کمیته فنی انتخاب س��رمربی تیم  ملی والیبال در گفت وگو با 
مهر درباره جلسه برگزار شده، گفت: در این جلسه بین انتخاب 
گزینه های داخلی و خارجی بحث هایی مطرح شد و در نهایت 
کمیته به جمع بندی رسید که سرمربی تیم  ملی خارجی باشد، 
چرا که میدان المپیک، میدان آزمون و خطا نیست. وی در ادامه 
تأکید کرد: بنابراین اعضا به انتخاب س��رمربی خارجی از میان 
گزینه هایی که به والیبال روز دنیا آشنا هستند و از نظر روحی و 
روانی نیز با بازیکنان کار کرده اند، رای دادند. مؤذن افزود: فهرستی 
از گزینه ها از سوی فدراسیون در اختیار کارشناسان قرار گرفت 
تا درباره آنها تحقیق کنند و در نهایت گزینه نهایی به فدراسیون 

معرفی شود. قرار است جلسه دوم روز چهارشنبه برگزار شود و 
در این جلسه اعضا درباره جمع بندی خود درباره فهرست ارائه شده 
تصمیم گیری خواهند کرد. عضو کمیته فنی فدراسیون والیبال 
درباره فهرست سرمربیان خارجی گفت: افرادی مانند ده جورجی، 
لورنزتی، کاستلانی، جیانی، استویچف، گاردینی، برناندی و الکنو 
از جمله افراد حاضر در لیست هستند که قرار است درباره آنها 
به جمع بندی برسیم. وی در پایان درباره حضور تیم شهرداری 
قزوین در لیگ برتر والیبال اظهار کرد: از حضور تیم شهرداری 
قزوین در رقابت های لیگ برتر والیبال خوشحال هستم و ان شاءالله 
این تیم نتایج خوبی به دست آورد. همچنین از افرادی که باعث 

حضور این تیم شدند، تشکر می کنم. 

ادامه از صفحه اول
این یعنی عملا ارز تخصیص داده شده 
ب��رای واردات این نهاده ها با افزایش 5 برابری مواجه خواهد بود. 
از آنجا که بخش قابل توجهی از کشاورزان دارای زمین های خرد 
هستند، ممکن است به دلیل افزایش قیمت این نهاده ها، توانایی 
کشت محصول برای این افراد مهیا نشود یا این افراد به واسطه 
افزایش هزینه های تولید، تمایلی برای کش��ت محصولات خود 
نداشته باشند. گفتنی است تولید محصولات استراتژیکی مانند 

گندم بشدت نیازمند این نهاده ها بوده و ممکن است در صورت عدم 
حمایت دولت و عدم افزایش قیمت خرید تضمینی محصولات، از 
کاشت گندم منصرف شده و به سمت کاشت محصولاتی بروند 
که س��ود بیشتری را برای آنها تضمین کند. این در حالی است 
 که برای مثال ما طی سال های اخیر علاوه بر تولید چیزی حدود

۱۱ تا ۱4 میلیون تن گندم در سال، همواره و در راستای تامین 
ذخایر اس��تراتژیک کش��ور، گندم، برنج، جو و دیگر محصولات 
استراتژیک را وارد کشور کرده ایم، از این رو طبیعتا کاهش تولید 
این محصولات به نوعی تهدید امنیت غذایی کش��ور بوده و در 
نهایت موجب می شود به جای تخصیص ارز به واردات مواد اولیه 

و نهاده های کشاورزی، این ارز برای واردات محصولات نهایی هزینه 
شود. راهکار این است که دولت نرخ ارز تخصیص یافته به نهاده های 
کشاورزی را تغییر نداده و این محصولات را از اولویت های اصلی 
وارداتی کشور قرار دهد، در صورت تغییر این نرخ نیز با توجه به 
افزایش هزینه های تولید، پیشاپیش نرخ خرید تضمینی گندم 
متناسب با افزایش هزینه ها تعیین و اعلام شود تا کشاورزان در سال 
زراعی جدید از کاشت محصولات کشاورزی دلسرد نشده یا به دنبال 
کاشت محصولات دیگری صرفا بر اساس میزان سود آن نباشند.

عضو کمیته فنی والیبال گزینه های خارجی تیم  ملی را تأیید کرد

فدراسیون همچنان تکذیب می کند

ضربه به تنها بخش مثبت اقتصاد 

توپ و تور

نگاه

دایره طلایی

امروز دوش��نبه آخرین فرصت برای سرخابی های پایتخت 
است تا لیست نهایی خود را برای لیگ قهرمانان فوتبال آسیا 
رد کنند. از این رو این ۲ باشگاه دیروز یکشنبه روز پر جنب و 
جوشی را پشت سر گذاشتند. البته با توجه به خریدهای پیشین 
پرس��پولیس، این استقلال بود که استارت خود را برای کامل 
کردن ترکیبش زد. باش��گاه استقلال روزهای پرکار و پررفت 
و آم��دی را س��پری می کند و مدیران ای��ن مجموعه در زمان 
کوتاهی که تا حضور در آسیا دارند باید نقل و انتقالات را هم 
مدیریت کنند. استقلال که بعد از پیروزی در داربی حذفی به 
کانون بحران تبدیل شد، هنوز وضعیت سرمربی اش مشخص 
نشده است اما با این وجود مدیران این تیم به موازات مذاکرات 
با بازیکنانی که قراردادشان به اتمام رسیده، برای ترمیم نقاط 
ضعف شان با گزینه های مورد نظر وارد مذاکرات مفصل شده اند 
و شب ها و روزهای پرکاری را تجربه می کنند. همه اینها در حالی 
است که فرهاد مجیدی که در رسانه ها خبر استعفای خود را 
منتش��ر کرد و حتی بعد از بازی با تراکتور از بازیکنان تیمش 
خداحافظی کرد، هنوز به صورت رسمی از استقلال جدا نشده 
است. سرمربی آبی پوشان که گویا قطعا در قطر روی نیمکت 
این تیم نخواهد نشست و نقل و انتقالات آبی ها هم با نظر وی 
انجام نمی شود، استعفای خود را از طریق رسانه ها اعلام کرده 
و هنوز به صورت کتبی نامه استعفای خود را به باشگاه نداده و 
قراردادش را فسخ نکرده است تا این وضعیت برای این باشگاه 
ابهاماتی ایجاد کند. با اینکه گزینه اصلی استقلال برای نیمکت 
این تیم در طول فصل استراماچونی است اما آنها نمی توانند این 
مربی ایتالیایی را تا ظهر امروز رسما استقلالی کنند و هر اتفاقی 
درباره او به بعد از لیگ قهرمانان موکول شده است، لذا آبی ها 
ناگزیرند برای نیمکت شان در غیاب مجیدی در دوحه فکری 
کنند. محمود فکری محتمل ترین و جدی ترین گزینه ای است 
که احمد سعادتمند به عنوان سرمربی موقت به او فکر می کند. 
گفته می شود باشگاه نساجی هم موافقت خود را برای نشستن 
فکری روی نیمکت استقلال به شکل موقت اعلام کرده و از این 
بابت مشکلی نیست. از سویی رسول خطیبی، مهاجم پیشین 
آبی پوشان که در لیگ یک کارنامه خوبی داشته و با آلومینیوم 
اراک به لیگ برتر صعود کرد هم به س��عادتمند معرفی شده 
است، البته خطیبی شانس زیادی برای هدایت آبی ها در آسیا 
ندارد. گزینه مطرح دیگر مجید نامجومطلق است و عنوان شده 
شاید دستیار مجیدی وظیفه هدایت آبی ها را به عهده بگیرد. 
مشکلات نیمکت استقلال اما تنها محدود به پست سرمربیگری 

نیست و سعید رمضانی، سرپرست استقلال هم از یک ماه پیش 
به باشگاه اعلام کرده به دلیل بیماری قادر به همراهی تیم در آسیا 
نیست. با اینکه استقلالی ها هنوز سرپرست تیم شان را به صورت 
رسمی معرفی نکرده اند اما احتمال اینکه احمد مددی، معاون 
ورزشی آنها به صورت موقت این مسؤولیت را در دوحه بر عهده 
بگیرد وجود دارد. از نیمکت استقلال که بگذریم، داخل زمین 
هم آبی ها نیاز به تغییراتی دارند. عملکرد حسین حسینی درون 
دروازه آبی ها در طول لیگ و جام حذفی استقلالی ها را مجاب 
کرد به دنبال یک رقیب بسیار جدی برای دروازه بان شماره یک 
خود باشند و برای این منظور علیرضا حقیقی و رشید مظاهری 
گزینه های آنها بودند که در نهایت دروازه بان تیم فوتبال تراکتور 

با عقد قرارداد رسمی به تیم فوتبال استقلال پیوست.
به نقل از س��ایت باشگاه استقلال، با اعلام احمد سعادتمند، 
مدیرعامل اس��تقلال، بعد از مذاکرات با رش��ید مظاهری، این 
دروازه بان با قراردادی به مدت ۲ فصل به صورت رسمی به جمع 

استقلالی ها اضافه شد.
این دروازه بان ۳۱ س��اله و ملی پوش سابقه بازی در تیم های 
استقلال اهواز، فولاد، ذوب آهن و تراکتور را در کارنامه خود دارد.

منتفی شدن مرادی و کریمی ■
روز شنبه از بابک مرادی )ماشین سازی( و امیرحسین کریمی 
)پیکان( به عنوان گزینه های استقلال نام برده می شد اما حضور 
این ۲ بازیکن در استقلال خیلی زود منتفی شد. این دو از سوی 
یک واسطه به استقلال معرفی شده بودند و در حد همان گزینه 

باقی ماندند و هرگز حضور آنها در استقلال جدی نشد.
جدی شدن جذب واسعی و مرادمند ■

سعید واسعی، هافبک میانی پیکان و محمدحسین مرادمند، 
مدافع تیم شهرخودرو هنوز با باشگاه های خود قرارداد دارند اما بعد 
از مذاکرات مستقیم با باشگاه های این ۲ بازیکن، توافقاتی حاصل 
شده و با توجه به رضایت واسعی و مرادمند، احتمال اینکه بزودی 
از این ۲ بازیکن به عنوان خریدهای جدید رونمایی شود، زیاد است. 

علی کریمی و طفره رفتن از مذاکره ■
عل��ی کریم��ی مذاکراتی با آبی ها داش��ته و به م��وازات آن 
پیش��نهادات خارجی خود را هم دنبال می کند. اس��تقلالی ها 
هن��وز بدرس��تی نمی دانند این بازیکن را باز ه��م در کنار خود 
خواهند داش��ت یا خی��ر اما ب��رای راضی کردن ای��ن بازیکن 
همچن��ان در حال رایزنی با مدیر برنامه های وی هس��تند. در 
هر صورت باش��گاه اس��تقلال تا ظهر امروز مهلت دارد لیست 
نهای��ی آس��یایی اش را ب��ه AFC اعلام کند و با این ش��رایط 
 مدیران این باشگاه کار دشواری برای جمع و جور کردن تیم شان

دارند. 
علیپور از پرسپولیس جدا شد ■

سرخ های پایتخت نیز همچون رقیب همشهری در تلاشند در 
فرصت اندک باقیمانده تا ارسال لیست خود برای کنفدراسیون 
آسیا، بازیکنان مدنظر کادر فنی خود را جذب کنند، البته آنها سعی 
دارند اسکلت اصلی تیم خود را حفظ کنند. در این میان مهاجم 
مازندرانی پرسپولیس اعلام کرد از این تیم جدا شده است. علی 
علیپور که در چند روز گذشته مذاکراتی برای تمدید قراردادش 
با باشگاه پرسپولیس انجام داده بود، با انتشار پست اینستاگرامی 

اعلام کرد از این تیم جدا شده است. 
باش��گاه پرتغالی ماریتیمو با پیش��نهادی ۱50 هزار یورویی 
می خواهد این بازیکن را در اختیار بگیرد و علیپور بزودی عازم 
این کشور می شود. او برای ماندن پیشنهاد 8 میلیارد تومانی به 
پرس��پولیس داده بود که به خاطر بالا ب��ودن این رقم و به هم 
خوردن نظام مالی باشگاه با آن مخالفت شد. قرارداد علیپور تا ۲ 
سال قبل زیر یک میلیارد تومان بود و فصل قبل با مبلغی بیش 
از یک میلیارد تومان قراردادش را امضا کرد اما این فصل به زیر 
8 میلیارد تومان رضایت نداد که مشخصا چنین پرداختی برای 

او به هیچ وجه عقلانی به نظر نمی رسد. 
شوک به پرسپولیس؛ یحیی می رود ■

س��رمربی پرس��پولیس اعلام کرد که امروز )دوشنبه( نامه 

عدم همکاری اش را به مدیران این باش��گاه تحویل می دهد. در 
حاشیه تمرین دیروز )یکشنبه( تیم فوتبال پرسپولیس، یحیی 
گل محمدی، سرمربی این تیم به دلیل آنچه »دروغگویی مدیران 
باشگاه« عنوان کرد، اظهار کرد که امروز نامه عدم همکاری اش را 
به مدیران باشگاه می دهد و بعد از مسابقات لیگ قهرمانان دیگر 
حاضر به ادامه همکاری با سرخ پوشان نیست. او که از فروش ترابی 
و علیپور ناراحت بود، به نظر می رسد با این حربه قصد تحت فشار 

قراردادن مدیران را دارد. 
ربیع خواه و انصاری در لیست مازاد ■

سرمربی پرسپولیس ۲ بازیکن تیمش را در لیست خروجی 
قرار داد تا مشکلی برای حضور خریدهای جدید خود در ترکیب 
این تیم در لیگ قهرمانان ۲0۲0 آس��یا نداش��ته باشد. یحیی 
گل  محمدی پس از رد کریس��تین اوس��اگونا، مهاجم خارجی 
پرسپولیس، تصمیم نهایی اش مبنی بر حضور محمد انصاری و 
محسن ربیع خواه در لیست مازاد پرسپولیس را گرفته است. این 
۲ بازیکن در حالی در لیست خروج قرار گرفته اند که بتازگی از 
بند مصدومیت طولانی مدت رها و به تمرینات تیمی اضافه شده اند. 
خریدهای پرسپولیس در خط دفاع و هافبک این تیم نظر سرمربی 
 سرخپوشان را کاملا جلب کرده تا او تمایلی به ماندن این ۲ بازیکن 

نداشته باشد. 
خرید جدید پرسپولیس مشمول خدمت سربازی است؟ ■

باشگاه پرسپولیس بدون بررسی وضعیت خدمت سربازی میلاد 
سرلک، اقدام به جذب این بازیکن کرده است. میلاد سرلک پس 
از پرداخت مبلغ ۱/5 میلیارد تومان بابت دریافت رضایتنامه اش 
به باشگاه شهرخودروی مشهد، با پرسپولیس قرارداد بست تا این 
تیم را در ادامه رقابت های لیگ قهرمانان آس��یا در فصل ۲0۲0 
و همچنی��ن لیگ برتر فصل آینده همراهی کند. وی در حالی 
پای میز مذاکره با افشین پیروانی، سرپرست این تیم و سپس 
مدیران باش��گاه نشست که هیچ گونه تست پزشکی برای تایید 
سلامت جسمانی خود انجام نداد. همچنین باشگاه پرسپولیس 
نیز استعلام های لازم را از سرلک بابت وضعیت نظام وظیفه اش 
نداشته است تا حالا در این زمینه با مشکل روبه رو شود. گفته 
می شود هافبک تازه وارد سرخپوشان ابتدا باید مشکل معافیت خود 
از خدمت را برطرف کند تا سپس بتواند پیراهن این تیم را در 
رقابت های لیگ برتر فصل آینده بر تن کند، چرا که وی در حال 
حاضر مشمول خدمت است. در صورتی که سرلک نتواند مشکل 
سربازی خود را حل کند، قادر به پوشیدن پیراهن پرسپولیس 

نیست و باید در باشگاهی نظامی فوتبال خود را ادامه دهد. 

گزارشی از آخرین نقل و انتقالات استقلال و پرسپولیس

در بیم و امید

دوشنبه ۱7 شهریور ۱399
وطن امروز     شماره 30۱7

    علی نژاد: مربی خارجی امکان فعالیت در هیچ باشگاهی را ندارد     
مهدی علی نژاد، معاون وزیر ورزش درباره بحث بازگش�ت اس�تراماچونی گفت: فدراس�یون فوتبال در این باره اظهارنظر 
شفاف و روشنی کرده است. فکر می کنم بر اساس آنچه کمیته تعیین وضعیت اعلام کرد، بدیهی است مصوبه سازمان لیگ 
و هیات رئیس�ه فدراس�یون فوتبال اجرا خواهد شد و مربی جدید خارجی امکان حضور در هیچ کدام از باشگاه ها را نخواهد 

داشت. استقلال نیز قطعا جدا از بقیه باشگاه ها نیست و همه باید طبق مقررات و دستورالعمل ها عمل کنند. 


